

Title (en)  
Dome light

Title (de)  
Lichtkuppel

Title (fr)  
Lucarne

Publication  
**EP 2360328 A2 20110824 (DE)**

Application  
**EP 11450020 A 20110209**

Priority  
AT 2042010 A 20100211

Abstract (en)

The light (1) has a lower shell (3) i.e. hollow chamber plate (4), arranged together and comprising shell edges, which are fastened at a curb (2) by fastening elements i.e. fastening screws (8). A cable (6) runs through hollow chambers (5) of the hollow chamber plate. The cable is connected with a fastening frame (7) at edges of the cable, where the cable leaves from the hollow chamber plate at the cable edges. The fastening frame is attached at the curb and consists of rods or tubes, which are arranged outside the fastening elements of the shell at the curb.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Lichtkuppel (1) aus mindestens zwei übereinander angeordneten Schalen (3), deren Schalenränder mit Befestigungselementen (8) an einem Aufsatzkranz (2) befestigbar sind, wobei die untere Schale eine Hohlkammerplatte (4) ist. Die Erfindung ist dadurch gekennzeichnet, dass zumindest ein Seil (6) durch Hohlkammern (5) der Hohlkammerplatte (4) verläuft, und dass das zumindest eine Seil (6) an den Rändern, an denen es aus der Hohlkammerplatte (4) austritt, mit einem Befestigungsrahmen (7) verbunden ist, der am Aufsatzkranz (2) befestigt ist.

IPC 8 full level  
**E04D 13/03** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04D 13/0315** (2013.01); **E04D 13/0335** (2013.01)

Citation (applicant)

- FR 2698901 A3 19940610 - ECODIS SA [FR]
- EP 1748120 A2 20070131 - LINHART WERNER [AT], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)

**AT 508666 A4 20110315; AT 508666 B1 20110315;** EP 2360328 A2 20110824; EP 2360328 A3 20150701

DOCDB simple family (application)

**AT 2042010 A 20100211;** EP 11450020 A 20110209